
Zeer Geheim 

RAAD VOOR EUROPESE ZAKEN Ex. Nr 

fr. 9494 

Notulen van de vergadering gehouden op 
vrijdag 28 november 1980 in het Catshuis, 

van 9.00 uur tot 10.00 uur 

Aanwezig: minister-president Van Agt, de ministers 
Van Aardenne, Albeda, Braks, De Koning 
en Van der Stee, alsmede staatssecretaris 
Van der Mei. 
Voorts zijn aanwezig de heren Arlman (Fi) f 

Boele (EZ), Van de Graaf (AZ), Nieman (BuZa) , 
Posthumus Meyjes (BuZa) , Reinink (BuZa), 
Rutten (PV-EG) en De Zeeuw (L&V) 
Secretaris : mr. J.P.M.H. Merckelbach 
Adjunct-secretaris: mr. drs. K.P. Rade 

1. Notulen van de vergadering van 10 juni 1980 (nr. 9324) 

De notulen worden ongewijzigd goedgekeurd. 

2. Mededelingen 

Geen onderwerpen. 

3. Voorbereiding van de vergadering van de Europese Raad 
van 1 en 2 december 1980 
(Brief van de staatssecretaris van Buitenlandse Zaken 
dd. 26 november 1980, nr. DIE-335526, met bijlagen) 

De minister-president stelt voor om de 
Europese Raad voor te bereiden aan de hand van de 
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conclusies van de Coördinatie Commissie terzake. 
Als eerste punt waarover een besluit dient te worden 
genomen signaleert spreker op pag. 2 van de conclusies 
de vraag of Nederland een gecombineerde Raadszitting 
van de ministers van Economische Zaken, Sociale Zaken 
en van Financiën zou dienen te bepleiten. Blijkens 
de conclusies zou Sociale Zaken een dergelijke 
suggestie ondersteunen, terwijl Economische Zaken 
en Financiën twijfelen aan het nut van een dergelijke 
grote vergadering en vrezen dat aldus slechts niet 
te vervullen verwachtingen worden opgewekt. 

Staatssecretaris Van der Mei deelt mee dat 
de gedachte om een gecombineerde Raadszitting te 
houden naar voren is gekomen tijdens het onlangs 
gevoerde overleg tussen een aantal bewindslieden 
en de vakbeweging. Van de zijde van de vakbeweging 
was tijdens dit overleg geklaagd over het ontbreken 
van een gecoördineerde aanpak op Europees niveau 
van de werkgelegenheidsproblematiek. De Eco-Fin Raad 
en de Sociale Raad opereren vaak onafhankelijke van 
elkaar, terwijl bovendien de institutionele positie 
van de bewindslieden van de Lid-Staten die met deze 
dossiers zijn belast dikwijls verschillen. Een 
gecombineerde zitting zou aan deze bezwaren tegemoet 
komen. Overigens merkt spreker op dat er in de 
Coördinatie Commissie ten aanzien van dit voorstel, 
dat mede tegen de achtergrond van het naderende 
Nederlandse voorzitterschap gezien dient te worden, 
sprake was van enige aarzeling doch niet van af
wijzing. 

Minister Albeda wijst erop dat hij het idee 
van een gecombineerde Raadszitting reeds naar voren 
heeft gebracht tijdens de Sociale Raad die te Dublin 
werd gehouden. Het idee werd toen door de meerderheid 
van de Lid-Staten positief ontvangen. Zowel het 
Italiaanse als het Luxemburgse voorzitterschap zijn 
er echter niet in geslaagd een dergelijke Raadszitting 
te organiseren. Spreker is van mening dat er thans 
nog geen geïntegreerd beleid op Europees niveau 
wordt gevoerd, doch dat de nadruk eenzijdig wordt 
gelegd op een anti-inflatiebeleid. Tijdens de 
Europese Raad zou allereerst een discussie gevoerd 
dienen te worden over de opportuniteit van een 
gecoördineerde aanpak van de werkloosheidsproblematiek. 
Als uitvloeisel hiervan zou vervolgens het idee 
van een gecombineerde Raadszitting naar voren gebracht 
kunnen worden als een van de middelen om een dergeljke 
gecoördineerde aanpak te verwezenlijken. Commissaris 
Vredeling heeft er overigens reeds op gewezen dat 
een dergelijke gecombineerde Raad zorgvuldig voor
bereid zou moeten worden, hetgeen het volgens spreker 
onverstandig maakt om al te nadrukkelijk te streven 
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naar een dergelijke zitting reeds onder het 
Nederlandse voorzitterschap. 

Minister Van der Stee bestrijdt de visie 
als zou er geen gecoördineerd beleid ten aanzien 
van de werkloosheidsproblematiek bestaan aangezien 
alle Lid-Staten, met uitzondering wellicht van 
Ierland, eenzelfde aanpak terzake volgen. 
Spreker zet verder een vraagteken bij het idee van 
een gecombineerde Raadszitting, aangezien dergelijke 
omvangrijke vergaderingen tot op heden nog nooit 
tot bevredigende uitkomsten hebben geleid.. Een 
goede coördinatie in de diverse hoofdsteden acht 
spreker belangrijker dan de vraag welke minister 
deelneemt aan het communautaire overleg, een 
mening die door alle ministers van financiën van 
de Negen gedeeld wordt. 

De heer Boele deelt de aarzelingen van 
minister Van der Stee met betrekking tot een 
gecombineerde Raadszitting. Hij verwacht weinig 
concrete resultaten wanneer een nationaal gevoelige 
materie als deze in communautair verband wordt 
besproken. Het enige resultaat is dan een nieuwe 
teleurstelling voor de vakbeweging. Wellicht zou 
Nederland tijdens deze Europese Raad aan de Commissie 
kunnen vragen om de mogelijkheden voor een ge-
integreerde aanpak te onderzoeken en haar bevindingen 
terzake aan de volgende Europese Raad voor te 
leggen. 

De minister-president acht het vanzelf
sprekend dat in communautair kader gesproken wordt 
over problemen waarmee elke Lid-Staat te kampen 
heeft. Verder wijst spreker erop dat het houden van 
een gecombineerde Raadszitting een gedachte van de 
vakbeweging zelf is, hetgeen een teleurgestelde 
reactie van die kant minder waarschijnlijk maakt. 

Minister Albeda voegt hieraan toe dat 
Nederland tijdens het gesprek met de vakbeweging 
positief op deze gedachte heeft gereageerd. 

De minister-oresident stelt voor de 
conclusie over de economische en sociale situatie 
in de gemeenschap te aanvaarden met dien verstande 
dat de delegatie zal pleiten voor het tot stand 
brengen van een geïntegreerd financieel-economisch-
sociaal beleid ter bestrijding van de werkloosheid. 
Zij zal voorstellen de Commissie een document ter
zake te laten voorbereiden op grond waarvan een 
gecombineerde Raadszitting van de minister van 
Economische Zaken, Financiën en Sociale Zaken kan 
worden gehouden. 

De raad kan zich hiermee verenigen. 
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De minister-president stelt vervolgens aan 
de orde de vraag of het zinvol is opnieuw te 
pleiten voor de oprichting van een Bureau van de 
Gemeenschap voor Economisch onderzoek. 

Staatssecretaris Van der Mei herinnert 
eraan dat het hier geen nieuwe suggestie betreft, 
doch dat reeds eerder de oprichting van een dergelijk 
bureau is overwogen. Ondanks een positieve Nederlandse 
reactie op dit voorstel heeft de besluitvorming 
hieromtrent nooit een conclusieve fase bereikt. 
Gezien echter zowel de verslechterende economische 
situatie als de wenselijkheid van een nauwere 
coördinatie van het ten aanzien van de werkloosheid 
te voeren beleid op basis van gedegen analyses zou 
Nederland thans opnieuw de instelling van een 
dergelijk bureau dienen te bepleiten. Dit zal ook 
de kwaliteit van de Commissiedocumenten ten goede 
kunnen komen. 

Minister Van der Stee betwijfelt of met 
de oprichting van het voorgestelde bureau een 
substantiële bijdrage aan de verbetering van de 
huidige economische situatie kan worden geleverd. 
Het gaat bij deze verbetering immers primair om de 
politieke bereidheid om van de bestaande instrumenten 
gebruik te maken; analystische documenten spelen 
hierbij slechts een ondergeschikte rol. 

Minister Van Aardenne wijst erop dat 
elke Lid-Staat wel een eigen bureau heeft dat zich 
bezig houdt met economisch onderzoek. Het is 
uiteraard gewenst dat de bevindingen van al deze 
bureaux samenvloeien in een globale analyse voor 
de hele Gemeenschap, doch dit gebeurt thans reeds 
via de Europese Commissiediensten. Er bestaat dan 
ook geen behoefte aan het voorgestelde Bureau van 
Gemeenschap. 

Minister Van der Stee voegt hieraan toe 
dat ook in OESO-kader reeds veel economisch onder
zoek wordt gedaan. 

De heer Rutten acht het noodzakelijk om, 
indien besloten zou worden tot het indienen van het 
onderhavige voorstel, dit zorgvuldig te formuleren. 
Beseft dient hierbij te worden dat het overnemen van 
de gedane suggestie om het bureau een positie los 
van de Europese Commissie te geven een precedents
werking zou kunnen hebben die er uiteindelijk toe 
zou kunnen leiden dat de positie van de Commissie 
verzwakt wordt. Spreker is van mening dat dit in 
strijd zou zijn met de traditionele Nederlandse 
benadering terzake. 

Staatssecretaris Van der Mei wenst zeker 
niet de indruk te vestigen als zou hij met veel 
enthousiasme de oprichting van het voorgestelde 
bureau bepleiten, doch wijst er wel op dat de 
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suggestie om tot deze oprichting over te gaan een 
gevolg is van kritische geluiden die in het verleden 
zijn geuit over de kwaliteit van de Commissie
documenten. Spreker is zich overigens bewust van 
het feit dat de oprichting van het bureau de werk
loosheid niet zal oplossen. Wellicht kan, gezien de 
weerstanden die er tegen bestaan, zelfs beter afgezien 
worden van dit voorstel. 

De minister-president is evenmin erg 
enthousiast over het ter tafel liggende voorstel. 

Minister'Albeda is van mening dat de 
eventuele oprichting van het voorgestelde bureau 
gezien zou moeten worden tegen de achtergrond van 
de zojuist gevoerde discussie over het gebrek 
aan een gecoördineerde aanpak van de werkloosheids-
problematiek. Spreker betreurt het dat het in de 
Sociale Raad niet mogelijk is over de fundamentele 
problemen van de huidige economische situatie te 
spreken, doch dat men blijft steken bij relatief 
ondergeschikte onderwerpen als de kinderbijslag e.d. 

De minister-president vreest dat dit 
vooral voortvloeit uit een onvoldoende motivatie 
om de problemen werkelijk op Europese schaal aan 
te pakken. 

Spreker stelt als conclusie voor dat de 
delegatie geen initiatief zal nemen tot oprichting 
van een Bureau van de Gemeenschap voor economisch 
onderzoek, maar zich tegen eventuele initiatieven 
van andere delegaties niet zal verzetten. 

De raad kan zich hiermee verenigen. 

De minister-president stelt de conclusies 
? *n n\üt inzake energie aan de orde. 

Minister Van Aardenne deelt mee dat hij 
ttywontn. de zitting van de Energieraad van 27 november jl. 
-i T c j d e * * d«. slechts totfde lunch heeft kunnen ibijwonen,—doch 

v> dat hij vernomen hooft dat tijdens do—lunch overeen-
o o t i e ^ ^ ^ ^ stemming is i bereikt over een verklaring waarin de 

wenselijkheid van een beheersing van de oliemarkt
situatie wordt onderstreept. Deze verklaring acht 
spreker opportuun met het oog zowel op de verwachte 
OPEC-topconferentie te Bali als op de nieuwe 
administratie die binnenkort in de VS zal aantreden. 
Uit het aan de Energieraad voorgelegde Commissie
document blijkt dat het conflict tussen Iran en 
Irak heeft geleid tot een terugval van de olie-invoer 
uit die regio met 4 miljoen vaten per dag. Gezien 
echter zowel de teruggelopen vraag naar olie binnen 
de Gemeenschap als de toegenomen leveranties van 
andere olie-exporterende landen beperkt de totale 
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terugval in de olietoevoer zich tot 1 miljoen 
vaten per dag, waarbij verder nog aangetekend kan 
worden dat recente berichten wijzen op een her
vatting van de leveranties uit beide oorlogvoerende 
landen. Mede gezien de omvangrijke aanwezige 
voorraden bestaat er dus geen reden tot ongerust
heid, tenzij het conflicht nog lang voortduurt. Bij 
het gebruiken van de voorraden ter aanvulling van 
de weggevallen invoer dient wel gewaakt te worden 
tegen een overschrijding van de grens van 90 dagen. 
In de Energieraad heeft spreker gewezen op de 
ongelijke situatie waarin de oliemaatschappijen 
zich soms bevinden. In de verklaring van de 
Energieraad staat dat het uiterste moet worden 
gedaan om nieuwe spanningen op de oliemarkt te 
vermijden. Verder zullen de Lid-Staten in samen
spraak met de oliemaatschappijen trachten om prijs
stijgingen voor olieprodukten tegen te gaan. Met 
deze maatregelen wordt ook beoogd een signaal 
zowel naar de OPEC-landen als naar de VS en Japan 
te geven. 

De heer Rutten bevestigt dat de Energieraad 
een verklaring heeft aangenomen, waarin de Lid
staten zich politiek hebben verbonden om een actief 
beleid ter beteugeling van de olieprijs te voeren, 
indien althans de andere geïndustrialiseerde 
landen eenzelfde beleid volgen. Elementen van dit 
beleid zijn het gebruik maken van de voorraden, al 
wordt dit niet nader gekwantificeerd, het nauwer 
samenwerken met de oliemaatschappijen onder erkenning 
van de eigen rol van deze maatschappijen, en het 
vermijden van abnormale aankopen tegen te hoge 
prijzen. Met betrekking tot de samenwerking met 
de oliemaatschappijen is gekozen voor een wat vage 
tekst omdat de mogelijkheden om deze maatschappijen 
te beïnvloeden per Lid-Staat verschillen. Overeen
gekomen is verder dat de aangenomen verklaring wel 
aan de Europese Raad zal worden voorgelegd doch 
daar niet zal worden besproken. 

De minister-president concludeert dat 
dit onderwerp dus geen verdere bespreking behoeft 
en stelt de conclusie inzake het Europees Monetair 
Fonds aan de orde. 

Minister Van der Stee kan niet instemmen 
met de passage in deze conclusie waarin wordt 
voorzien in een tussentijdse evaluatie van de te 
verrichten studie over de institutionele aspecten 
van het Europees Monetair Fonds in maart 1982. 

Staatssecretaris Van der Mei meent dat 
Nederland tijdens de Europese Raad voldoening uit 
zou kunnen spreken over het goede functioneren van 
het EMS en zou kunnen benadrukken dat verdere 
voortgang dient te worden gemaakt. Verder zou 
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ingestemd kunnen worden met het opschorten van 
de datum van inwerkingtreding van het EMF tot 1983, 
waarbij echter wel aangetekend zou moeten worden 
dat na 1 jaar een tussentijdse evaluatie van de 
gemaakte vorderingen dient plaats te vinden. 
Spreker acht een dergelijk standpunt in overeen
stemming met de Voorzitterschapsnota aan de 
Tweede Kamer, waarin de Regering aankondigt dat 
zij zal trachten de consolidatie te bevorderen 
van de EMS-afspraken en -instellingen in een EMF 
door aan te sturen op het bereiken van overeen
stemming over een aantal fundamentele beginselen 
voor het EMF. Spreker realiseert zich dat dit 
geen eenvoudige zaak is, doch de belangstelling 
hiervoor binnen Nederland wettigt een actief beleid. 
In een binnenkort te verschijnen advies spreekt de 
SER zich ook positief uit over de wenselijkheid om 
voortgang te maken inzake het EMS, een standpunt 
dat door de Kamer wordt gedeeld. Spreker acht tegen 
deze achtergrond een tussentijdse evaluatie na 
één jaar gewenst. 

Minister Van der Stee is van mening dat 
het de voorkeur verdient om normaal voort te gaan 
met de vervolmaking van het EMS. Een tussentijdse 
evaluatie zal slechts een nodeloze vertraging 
betekenen. 

De minister-president vraagt zich af of 
de formulering van de laatste zin van de conclusie 
van de Coördinatie Commissie terzake wellicht niet 
wat te strak is. 

Staatssecretaris Van der Mei wijst 
erop dat de indertijd te Bremen gemaakte afspraak 
om in 1981 het EMF op te richten niet haalbaar 
is gebleken. Het lijkt dan ook gewenst om, 
teneinde een herhaling hiervan in 198 3 te vermijden, 
enige druk op het besluitvormingsproces te handhaven. 
Tegenover de Kamer zou het ontbreken van een 
Nederlandse actie op dit gebie d in het licht van 
hetgeen over dit onderwerp in de Voorzitterschaps
nota is gesteld immers moeilijk te verklaren zijn. 

Minister Van der Stee onderschrijft deze 
visie niet. Spreker heeft tijdens de onlangs 
gehouden Uitgebreide Commissie Vergadering nog 
eens benadrukt dat voortgang in dit dossier gewenst 
is. Niet vergeten mag echter worden dat het hier 
geen eenvoudige problematiek betreft, doch dat 
vele monetaire en andere gegevens bij de discussies 
betrokken dienen te worden. De presidenten van de 
nationale banken van de Lid-Staten vergaderen 
maandelijks over dit onderwerp; het lijkt dan ook 
niet noodzakelijk om door middel van druk een 
versnelling van het besluitvormingsproces na te 
streven. 
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De minister-president stelt voor de 
conclusie inzake het Europees Monetair Systeem 
te aanvaarden onder de aantekening dat de delegatie 
niet zal vragen om een tussentijdse evaluatie door 
de Europese Raad van de studie over de institutionele 
vraagstukken verbonden aan een toekomstig Europees 
Monetair Fonds. 

De raad kan zich hiermee verenigen. 

De minister-president stelt de conclusie 
inzake de Noord-Zuid Dialoog aan de orde. 

Minister De Koning wijst erop dat het 
Monetair Comité in een verklaring over de globale 
onderhandelingen een standpunt heeft ingenomen 
dat in strijd is met de Nederlandse visie terzake 
zoals neergelegd in de instructie voor de 
Nederlandse delegatie naar de 11e Speciale Algemene 
Vergadering van de Verenigde Naties. Het Monetair 
Comité is immers van mening dat onderwerpen die 
onder de competentie van de gespecialiseerde 
organisaties vallen ook alleen in deze organisaties 
behandeld mogen worden. Het Nederlandse standpunt 
terzake gaat er echter van uit dat, al dient het 
aan de gespecialiseerde organisaties voorbehouden 
te blijven besluiten over deze onderwerpen te 
nemen, deze wel in andere kaders besproken kunnen 
worden. Spreker is van mening dat de verklaring van 
het Monetair Comité sterk door de posities van de 
BRD en het VK is beïnvloed. 

Minister Van der Stee merkt op dat de 
Nederlandse deelnemer aan de vergaderingen van 
het Monetair Comité zonder instructies opereert, 
aangezien het hier een onafhankelijk orgaan betreft. 
Deze deelnemer is dientengevolge ook niet gebonden 
aan de instructie voor de 11e SAWN. Overigens is 
psreker van mening dat het niet effectief zou zijn 
om tegelijkertijd in twee verschillende kaders 
hetzelfde onderwerp te behandelen. 

De minister-president begrijpt dat 
minister De Koning een bevestiging van het tot 
op heden geldende Nederlandse standpunt wenst. 

Minister De Koning beaamt dit. Spreker 
acht het noodzakelijk dat Nederland afstand neemt 
van de verklaring van het Monetair Comité. 

Minister Van der Stee kan hier niet 
mee instemmen en wenst dit onderwerp in de 
ministerraad aan de orde te stellen. 

De minister-president wijst erop dat 
de verklaring van het Monetair Comité niet tijdens 
de Europese Raad aan de orde zal komen. 



Zeer Geheim -9- REZ 28 november 1980 
(Pt.3) 

Staatssecretaris Van der Mei bevestigt 
dit; de vraag welke thans voorligt is of in het 
eindcommuniqué van de Europese Raad het belang van 
de NRGN benadrukt dient te worden. 

Minister Van Aardenne acht het gewenst 
hier enige voorzichtigheid te betrachten. De 
besluitvorming in New York verloopt immers erg 
stroef, terwijl de rol van de OPEC een additionele 
complicerende factor vormt. 

Met betrekking tot de conclusie inzake 
het rapport van de Drie Wijzen merkt spreker op 
dat het zijns inziens onjuist zou zijn om op 
basis van het verdrag te concluderen dat het 
niet mogelijk is om het aantal vice-voorzitters 
uit te breiden van vijf naar zes. Het zou wenselijk 
zijn tot deze uitbreiding over te gaan aangezien 
aldus het probleem opgelost zou zijn dat nu is 
ontstaan doordat de nieuwe Commissievoorzitter 
uit een van de kleine Lid-Staten komt. 

De heer Rutten wijst erop dat ook dit onderwerp 
niet aan de orde zal komen tijdens de Europese Raad. 

De minister-president acht het niet 
uitgesloten dat deze zaak en marge van de Raad 
zal worden besproken. 

De heer Rutten herinnert eraan 
dat een uitbreiding van het aantal vice-voorzitters 
Nederland niet onmiddellijk ten goede zal komen 
in verband met het gentlemenfs agreement met 
België. 

Minister Van der Stee acht het gewenst 
om in het dossier voor de Europese Raad een 
aantekening over de exportkredieten op te nemen. 
Onlangs is via de heer Rutten een door Financiën 
opgestelde nota onder de Lid-Staten rondgedeeld 
over de onderhandelingen die thans met de 
Sovjet Unie plaatsvinden over gascontracten. 
In deze nota wordt de wenselijkheid van een 
eensgezinde benadering door de betrokken Lid
staten bij deze onderhandelingen benadrukt, met 
name ten aanzien van door de Sovjet Unie te 
plaatsen tegenorders en de aan te bieden krediet-
voorwaarden. De omvang van de desbetreffende 
transacties - 50 miljard gulden voor Nederland 
alleen. 500 miljard gulden in totaal - rechtvaardigt 
•zeker een bespreking hiervan door de regerings
leiders. Spreker stelt voor om samen met 
Economische Zaken een aantekening voor het dossier 
op te stellen. 
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De heer Rutten meldt dat als uitvloeisel 
van de te Brussel uitgedeelde nota op 9 december 
overleg over dit onderwerp zal plaatsvinden. 

Minister Van der Stee acht het wenselijk 
dat de Europese Raad de aandacht vestigt op het 
belang van dit overleg. 

De minister-president stelt voor te 
concluderen dat de delegatie ervoor zal pleiten 
dat door de landen van de Gemeenschap in de 
onderhandelingen met de Sovjet Unie over "aardgas-
leveranties één lijn wordt getrokken voor wat 
betreft de kredietvoorwaarden en kredietgaranties. 

De raad stemt hiermee in 

De minister-president vestigt de 
aandacht op een passage van de dossieraantekening 
over de Noord-Zuid-top waarin wordt voorgesteld om 
tijdens de Europese Raad een pleidooi te houden 
zowel voor deelname van het Voorzitterschap en de 
Commissie als voor deelname van Nederland aan 
deze te Mexico te houden top, indien tot een ver
hoging van het aantal deelnemers wordt gesloten. 

Minister Van Aardenne is van mening dat 
vermeden zou moeten worden om zowel als voorzitter 
van de EG als op individuele basis deelname aan 
deze top na te streven. Beter ware om dit enkel 
in de eerste hoedanigheid te doen. 

De heer Posthumus Meyjes schat de kans 
op succes voor beide mogelijkheden vrij klein. 

Spreker acht het verder gewenst om in 
het dossier aandacht aan de hulp aan Polen te 
besteden. Hier valt thans nog niet veel over te 
zeggen, doch voor het weekend zou het 
Commissiedocument en een aantekening hierover aan 
het dossier toegevoegd dienen te worden. 

De secretaris. 

Aldus vastgesteld 
in de vergadering 

13-01-81 van 16 januari 1981,-.-
Type: JE D e Minister-President, Coll: SB 


